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AI Pred mnohými rokmi český denník Lidové noviny uverejnil krátku správu 
pod titulom: Taliani čoraz častejšie vyhľadávajú vyháňačov diabla. Obrátilo sa 
na nich rekordných 500 tisíc ľudí. Oprávnenie na vyháňanie zlých duchov má 
celkom asi 300 biskupov a čakacie listiny pre záujemcov sú vraj dlhé. 
Exorcistu oslovujú z 65 percent ženy, a to najmä z oblastí južného a 
stredného Talianska. V poslednej dobe sa na vyháňača hojnejšie obracajú 
tiež vysokoškoláci. Ľudia, tak ako v minulosti, aj dnes hľadajú oslobodenie od 
zlého. 
KE Radostná zvesť dnešnej nedele tiež hovorí o vyháňaní zlých duchov 
a uzdravovaní: Ježiš „uzdravil mnohých, ktorých trápili rozličné neduhy, a 
vyhnal mnoho zlých duchov.“ 
DI Prečo to Ježiš urobil? Krásne na túto otázku odpovedá Cirkev 
v Katechizme Katolíckej Cirkvi v paragrafe 1503 : „Kristov súcit s chorými a 
jeho mnohé uzdravenia chorých každého druhu sú výrazným znamením toho, 
že „Boh navštívil svoj ľud“ (Lk 7,16). Ježiš má moc nielen uzdravovať, ale aj 
odpúšťať hriechy; prišiel uzdraviť celého človeka, dušu i telo; on je lekár, 
ktorého potrebujú chorí. Jeho súcit so všetkými, čo trpia, ide tak ďaleko, že 
sa s nimi stotožňuje: „Bol som chorý a navštívili ste ma“ (Mt 25,36). Jeho 
uprednostňujúca láska k chorým v priebehu storočí neprestala budiť u 
kresťanov celkom osobitnú pozornosť voči všetkým, čo trpia na tele alebo na 
duši. Z nej pochádzajú neúnavné úsilia uľaviť im.“  
PAR Ježiš si praje, aby Cirkev aj dnes pokračovala v jeho diele uzdravovania 
a spásy. Súčasťou služby uzdravovania je aj služba exorcistov. Americký 
súčasný exorcista otec Chad Ripperger sa delí o nasledujúce fakty: 
„Priemerný čas oslobodenia človeka úplne posadnutého diablom 
sa v ostatných desaťročiach dramaticky zvýšil. Pred rokom 1963 to bolo 
jeden - dva dni – najviac týždeň. Po roku 1963 sa to zvýšilo na 8 mesiacov 
až dva roky! Dnes trvá oslobodenie človeka od diabla až 4 roky. To má dva 
dôvody. Svet je oveľa horší a diabli sú oveľa mocnejší. Druhý dôvod je to, že 
sa znížila svätosť veriacich v Katolíckej cirkvi. To následne určuje, aké účinné 
sú moje modlitby pri exorcizme. Teda zásadný problém spočíva u členov 
Cirkvi. Už nie sú takí svätí, ako boli ľudia v minulosti.“  
Boh nám dal aj 2 sviatosti uzdravovania: pokánie a pomazanie chorých. Tá 
druhá sa kedysi nazývala „posledným pomazaním“. V ľuďoch často 
vyvolávala strach z blízkej smrti a preto ju často odmietali. Preto Cirkev 
zdôrazňuje, že je to sviatosť pomazania chorých, aby bolo zrejmé, že ju môžu 
veriaci dostávať a prijímať kedykoľvek skutočne potrebujú, nielen tesne pred 
smrťou. Keď si zadovážime lieky, tak je tam príbalový leták, aké má liek 
účinky a vedľajšie efekty. Sviatosť pomazania chorých nemá žiadne zlé 
vedľajšie efekty a má tieto úžasné účinky: 
1, spojuje chorého s Kristovým utrpením pre jeho vlastné dobro a pre dobro 
celej Cirkvi; P. Elias Vella v knihe Ježiš, môj uzdravovateľ to vysvetľuje takto: 

„Každé uzdravenie nás má priviesť hlavne k hlbšiemu poznaniu a spojeniu s 
Ježišom ako Majstrom a Pánom nášho života.“ 
2, dáva posilu, pokoj a odvahu kresťansky znášať utrpenia choroby alebo 
staroby; Často som tento účinok videl na chorých v nemocnici, keď som rok 
slúžil v Kanade a mal na starosti miestnu nemocnicu. 
3, odpúšťa hriechy, ak chorý nemohol prijať sviatosť pokánia; Ak nedokáže 
chorý komunikovať, Boh i tak pomáha odpúšťaním hriechov. 
4, navracia telesné zdravie, ak to osoží duchovnej spáse; Mnohí veriaci 
hlavne v misiách (zažil som to v Papue Novej Guiney) si sťažovali, že keď 
dostali túto sviatosť, neboli telesne uzdravení. Cirkev jasne vysvetľuje, že 
navrátenie telesného zdravia môže nastať, ak to osoží duchovnej spáse. To 
je však v Božích rukách. Nie je to automatické. Duchovne však táto sviatosť 
pôsobí vždy.  
5, pripravuje na prechod do večného života. Koľkokrát sa stalo, že po prijatí 
tejto sviatosti, veriaci v pokoji odišli k Pánovi. 
Nielen sviatosť pomazania chorých, ale každá modlitba a obeta za chorých 
má obrovskú silu. 
MY Katarína vydáva o uzdravujúcej Božej sile takéto svedectvo. Pochádzam 
z veriacej katolíckej rodiny. Vydala som sa veľmi mladá, mám štyri dospelé 
deti a šesť vnúčat, siedme je na ceste. Skoro štyridsať rokov som žila bez 
Boha. Môj život matky – podnikateľky, bol hektický, chaotický a vždy som 
mala na mysli iba moje deti, aby mali všetko, hlavne vzdelanie. Pomaly som 
prevzala takmer celú zodpovednosť za rodinu iba na seba. Všetko som robila: 
„Ja to musím dokázať“. Chyba, sami bez Boha nedokážeme absolútne nič. 
Manželské a rodinné vzťahy sa postupne narúšali, prišli depresie, závislosť 
na alkohole, všetky možné choroby, nepokoj, strach, nechuť žiť, bola som až 
na samom dne mojej existencie. Moje podnikanie skrachovalo, rástli dlhy, 
závislosť sa stupňovala, až som sa našla v nemocnici na psychiatrii. Pomaly 
a nenápadne mi Pán posielal veľa dobrých, veriacich ľudí, a v tom je náš Boh 
úžasný. Tak som stretla aj moje sestry zo spoločenstva, ktoré ma pozvali do 
Domu modlitby - Halleluja v Sabinove. Tam som zažila dotyk so živým 
Ježišom. Pán zmenil môj život o 180 stupňov. Každý deň sa modlím so 
Svätým písmom a vnímam Ježišovu prítomnosť, že je pri mne stále 
a nekonečne ma miluje. Môj život s Ježišom je úžasný, radostný, v srdci 
nepociťujem nepokoj a strach. Pán ma postupne lieči zo zranení v mojom 
srdci, moje choroby sa zmierňujú a ja zažívam každý deň, že som Božie 
kráľovské milované dieťa.  
ADE Ježiš nás uzdravuje, aby sme mu verili. Nehľadajme však len 
uzdravenie, ale hlavne hľadajme Jeho ako uzdravovateľa. Amen. 


